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Bestyrelsesmøde den 28/10 2024 
Til stede : Torben, Erik, Malene, Svend, Kurt  
Afbud : Ingen 
 
 
 
REFERAT 
 
1. Underskrivelse af seneste referat m.v. 
Referat fra bestyrelsesmøde blev underskrevet af de tilstedeværende. 
 
2. Økonomi 
Økonomien forløber planmæssigt og regnskabet er som forventet. 
 
3. Henvendelser fra grundejere m.fl.   
 
Eskovvej 100 
Den 22/9: 
Så fik jeg svar, og kan forstå i ingen bilag har på udgiften. Jeg kan oplyse at prisen for at etablere en 
omkørsel som den i fik lavet, vil lægge på 40.000/50.000,- incl. moms. Undrer mig hvad de sidste 
70.000/80.000,- kr. er brugt på. 
Går selvfølgelig ud fra i har indhentet flere tilbud på arbejdet. 
 
Den 28/9: 
Prøver igen da første mail åbenbart ikke kom igennem 
Så fik jeg svar, og kan forstå i ingen bilag har på udgiften. Jeg kan oplyse at prisen for at etablere en 
omkørsel som den i fik lavet, vil lægge på 40.000/50.000,- incl. moms. Undrer mig hvad de sidste 
70.000/80.000,- kr. er brugt på. 
Går selvfølgelig ud fra i har indhentet flere tilbud på arbejdet. 
Spørgsmål til jer. 
Hvorfor undersøger i ikke priser, hvis kassen er ved at være tom. 
Er der indhentet tilbud på omkørsel/rørlægning fra andre firmaer, måske en ide hvis man ikke er fagfolk. 
 

SVAR den 30/9 kl. 19.37: 
Bestyrelsen har naturligvis bilag for alle omkostninger i regnskabet - også for omkørslen. Din antagelse 
om manglende bilag er således ikke korrekt.  
 
Der er i den konkrete situation med omkørslen ikke indhentet tilbud hos andre virksomheder.  
 
Bestyrelsen er generelt enig i, at det er en god ide at undersøge priser - også selvom kassen ikke er ved 
at være tom. 

 
Den 30/9 kl. 20.45: 
Vil gerne have svaret ført til referat på et bestyrelsesmøde som i plejer, i svarer jo ellers ikke direkte på 
henvendelser. Jeg har tilbud fra et firma på den reelle pris på etablering af omkørsel, hvis i vil have den 
tilsendt. 
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Den 1/10:  
Og i ligger selvfølgelig hele korrespondancen til referat. 
angående tilbud, kan man jo ikke bruge 1 tilbud til noget, man plejer at få minimum 2, for at kunne 
sammenligne, men dejligt at høre der er penge nok, så stiger kontingent jo ikke.  
 

SVAR:  
Det er alene generalforsamlingen, der kan beslutte, om kontingentet skal ændres. 
Bestyrelsen har ikke øvrige bemærkninger.  
 

Stranddalen 127 
Har været forbi Stranddalen her i weekenden. Må sige vejen er blevet fin. 
Nu er mit spørgsmål, om den fejl der er på drænet i den nordlige side, er blevet rettet, inden vejen blev 
udbedret, syntes nemlig ikke jeg har hørt noget. 
 
Kan se i brønden på min grund, at vandet stadig står op over afløbsrøret. 
 
Kunne forstå på Kurt at det kom noget bag på ham, at de dræn der løb ud i det nordlige dræn ikke var ført 
over i det nyanlagte dræn. 
 

SVAR:  
Det er ikke et generelt problem for rør på den nordlige side, men alene for rørføringen fra stikvejen ved 
Stranddalen 127. 
Røret vil blive tilkoblet en brønd. 
 

Eskovvej 61 
Vi undrer os over, at Eskovvej ikke er blevet vedligeholdt i længere tid, også henover den tørre sensommer.  
Den bærer præg af den ekstra og tunge trafik, der har været i forbindelse med drænarbejdet på 
Stranddalen.   
 

SVAR:  
Der vil snarest blive fyldt grus i hullerne.  
 

Stranddalen 32 
Jeg har for noget tid siden forsøgt at kontakte dig vha. formularen på foreningens hjemmeside, men da jeg 
ikke er sikker på, at du har set min besked, tillader jeg mig at skrive til dig her også. 
 
Sagen er den, at jeg, i referatet fra generalforsamlingen, er citeret for at have stillet et kritisk spørgsmål ang. 
udgifterne til bestyrelsens arbejde. Det kom noget bag på mig al den stund, at jeg ikke kunne deltage i 
generalforsamlingen. Desuden er jeg yderst taknemmelig for jeres store arbejde, og synes bestemt ikke, I 
bruger for mange penge. 
 
Da jeg ikke var til stede, ved jeg naturligvis ikke, hvem det var, der faktisk stillede spørgsmålet, men jeg 
håber, I vil rette det i referatet uanset. 
 

SVAR:  
Bestyrelsen beklager den fejlagtige angivelse i referatet. Der bliver lavet et tillæg til referatet, der bliver 
lagt på hjemmesiden. Heraf vil det fremgå, at det ikke er ”Bro, Stranddalen 32”, der har stillet 
spørgsmålet.  
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4. Status på ny rørlægning Stranddalen 
Der er lagt nye rør på Stranddalen 40-108 og nyt vejgrus er lagt på Stranddalen 2-108. Vejen har fået 
taghældning, hvor det er muligt og sidehældning øvrige steder, så vandet kan løbe væk fra vejen og ud i 
rabat og riste. 
 
5. Punkter til drøftelse og orientering 
Af hensyn til afledning af regnvand fra vejene er det vigtigt, at rør og brønde er fri for sand. 
Bestyrelsen indhenter derfor tilbud på aftale om fast kvartalsvis tømning og spuling af brønde. 
 
Af hensyn til både vejenes beskaffenhed og økonomien indhenter bestyrelsen tilbud på aftale om løbende 
vedligeholdelse af Kystvejen, Markvej, Eskovvej og Stranddalen (excl. stikveje). Eventuel beslutning afventer 
oplysning om beløbets størrelse.  
 
6. Næste møde 
Den 27/11 2024 kl. 18 
 


